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Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 276 (Alm. del), som Folketin-

gets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 9. januar 2019. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Kenneth Kristensen Berth (DF).
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Spørgsmål nr. 276 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg:

”Vil ministeren oplyse, hvorfor der endnu ikke er udstedt im-

porttilladelse til import af peberspray, når det fra 1. januar 2019 

har været lovligt for private at erhverve peberspray?”

Svar:

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en ud-

talelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende:

”Rigspolitiet kan indledningsvis oplyse, at Politiets Administra-

tive Center (PAC), der er forankret i Midt- og Vestjyllands Po-

liti, træffer afgørelse i første instans i sager om tilladelse til im-

port af peberspray. 

Rigspolitiet har til brug for besvarelsen indhentet en udtalelse 

fra Midt- og Vestjyllands Politi, der har oplyst, at PAC i perio-

den fra den 1. januar 2019, hvor loven om delvis lovliggørelse 

af peberspray trådte i kraft, til den 10. januar 2019 har udstedt i 

alt 22 importtilladelser.”
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